
 
 
Aan: College van B&W  
Van: VVD Almelo 
 
Datum: 12-05-2019  
 
Betreft: vragenset inzake subsidies Gemeente Almelo  
 
De gemeente Almelo maakt bij de uitvoering van het beleid gebruik van beschikbare subsidies vanuit 
het rijk (landelijk), provincie Overijssel en Euregio. Daarnaast wordt gebruik gemaakt van Europese 
regelingen. Om deze subsidies aan te vragen maakt Almelo gebruik van een subsidioloog, die in 
dienst is van de Gemeente Almelo.  
 
Mede naar aanleiding van een artikel in Dagblad Twentsche Courant Tubantia 
(https://eenvandaag.avrotros.nl/item/hengelo-harkt-veel-binnen-maar-er-ligt-nog-267-miljard-
onopgehaald-subsidiegeld-in-brussel/) , alsook rechtstreekse contacten die de VVD fractie 
onderhoudt met subsidieadviesbureaus heeft de VVD de volgende vragen: 
 

1. Van welke Europese regelingen maakt Gemeente Almelo gebruik bij de realisatie van beleid? 
 

2. Zijn er mogelijkheden om extern te laten verkennen of er naast deze regelingen wellicht nog 
meer mogelijkheden zijn die thans (wellicht onbewust) onbenut blijven? 
 

3. Ten behoeve van de realisatie van welke doelen (beleid & activiteiten) worden door de 
Gemeente Almelo Europese subsidiemiddelen aangewend? 
 

4. Hoeveel FTE wordt jaarlijks door de Gemeente Almelo op permanente basis beschikbaar 
gesteld om in te zetten op het binnenhalen van beschikbare subsidiemiddelen vanuit 
(Eu)Regio, Provincie, het Rijk en/of Europa? 
 

5. Werkt Gemeente Almelo enkel en alleen met de eigen subsidioloog in dienst, of laat Almelo 
zich ook extern bijstaan/adviseren/doorlopend (pro-actief) wijzen op mogelijkheden? 
 

a. Zo ja, bij welke subsidieaanvragen is dit (mbv externe bureaus) succesvol 
gerealiseerd? 

b. Zo nee, bent u het met de VVD fractie eens dat naast de eigen expertise van onze 
gemeentelijke subsidioloog, ook externe expertise gewenst is om 
subsidiemogelijkheden voor de gemeente Almelo maximaal te benutten?  

 
6. Alhoewel de VVD voorstander is van het beperken van het aantal gemeentelijke FTE’s alsook 

externe inhuur (i.v.m. doelmatigheid & efficiency) zijn wij van mening dat het gericht 
betrekken van externe adviseurs (waar mogelijk no-cure-no-pay) juist geld kan opleveren 
voor de Gemeente Almelo. Deelt u deze mening? 

 
Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
Vriendelijke groet, 
VVD Almelo 
 
Jemy Pauwels 
Fractievoorzitter  
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